
6. Innkomne forslag 

Hanne C. M. Ødegaard 

1. Styrets bestemmelser av treningsavgift. 

Jeg kan ikke se at styret har mulighet til å bestemme en treningsavgift 
uten et vedtak på GF. Jamfør klubbens lover §3-1 og 4-3 

2. Innkjøp av gressklipper. 

Ser ikke at styret har hatt mandat fra GF til å kjøpe gressklipper. Dette 
innkjøpet er en betydelig del av klubbens egenandel, tett oppunder 
100 000,- Jamfør klubbens lover § 3-1 og 4-3 

3. Manglende lovpålagt informasjon fra styret. 

Styret har ikke gitt klubbens medlemmer mulighet til å følge opp saker de 
jobber med. Det har ikke blitt lagt ut noe regnskap/årsberetning, referat 
fra GF 2022 og bare to styrereferat for 2023. Videre forventes et budsjett 
for 2024. Jamfør klubbens lover § 3-3 og 4-2 

4. Styret. 

En representant fra hver avdeling får møte- og talerett på styremøter. Evt 
får hver avdeling et fullverdig styremedlem. 

5. Innkalling/informasjon til medlemmer. 

Det er ikke nok å informere medlemmer via facebook. All informasjon 
skal være tilgjengelig på klubbens hjemmeside, og bør sendes til 
klubbens medlemmer pr. post eller e-post. Jamfør klubbens lover § 3-3 

 

 

 

 

 

 

 

 



Svein Lund og Marianne B. Skarra 

1. 

 Er enig i det som Hanne C. M. Ødegaard også har skrevet inn til styret, så 
det gjentar jeg ikke her. 

2. 

Det vi også ønsker at vi tar opp på årsmøtet er låsing av banen. Hvordan 
skal det administreres? Er det førstemann-til-mølla-prinsippet? Har 
forstått at AG har ingen problem med å dele bane. RIK-gruppen har heller 
ikke det da det er bare noen som utøver C-arbeid. Det er heller ikke på 
hver trening dette skjer. Dette handler om kommunikasjon. Trener vi 
lydighet så er det bare positivt at det også er andre ute på banen. 

3. 

På årsmøtet så blir også regnskapet lagt frem. Da forventer vi også at 
budsjett for 2024 legges ved, samt revisors beretning. 

 

Forstår det slik at styret er veldig opptatt av at det er de som fatter 
avgjørelser mellom årsmøtene. Da vil jeg minne dere om at det er saker 
som er oppe på årsmøtet som styret også skal forholde seg til, og at 
styret melder inn saker til årsmøtet. Det er på årsmøtene man skal ta 
opp de store sakene, og de sakene som berører de fleste medlemmene. 

 


